

Super Travels Pte Ltd
133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







### 行程要点

- ◆ 全程无购物
- ▶ 石林风景区+九乡溶洞

#### 大理

- . 洱海主题巡游车+洱海生态廊道 S 弯
- . 大理古城、洋人街
- . 喜洲古镇+三道茶并观看白族歌舞表演
- 大理理想邦-圣托里尼

#### 丽江

- . 黑龙潭
- . 丽江古城
- . 玉龙雪山风景区:主峰冰塔林大索道
- . 《印象丽江》歌舞表演

### 香格里拉

- . 松赞林寺
- . 龟山公园、转经筒
- . 虎跳峡

#### 昆明

- . 陆军讲堂、翠湖公园
- . 金马碧鸡坊、南坪步行街
- . 南强集市



### 风味餐

- 昆明: 过桥米线+汽锅鸡
- . 菌火锅风味餐
- . 宜良烤鸭、三文鱼风味
- . 大理:砂锅鱼头风味+乳扇
- . 丽江: 雪山自助小火锅
- . 纳西马帮农家宴、丽江粑粑
- . 香格里拉: 藏式风味



### 住宿

全程当地 5 星标准酒店

昆明:智选假日(品牌酒店,携程4钻)或

希尔顿惠庭酒店同级

宜良: 华美达温泉酒店或同级

大理: 三塔苑苍山酒店或同级

丽江: 国际大酒店或同级

香格里拉: 兰欧国际酒店(供氧房)或同级

# ☞ 必须自费项目

《九乡》+《大观楼》+《洱海主题巡游车》 =RMB680/人

(小孩身高1米以下 RMB450/人)

推荐自费:原生态歌舞表演《云南映象》或者丽江宋城千古情歌舞(RMB300/人)



第一天: 新加坡→昆明 □宜良 (晚餐) 今天齐集樟宜国际机场, 乘搭国际航空飞往春 城昆明, 抵达后, 由专人迎接晚餐后前往宜良.

第二天: 宜良 內 力 日 見明 (早/午/晚餐) 九 乡 风景 区 (加 点 项目),游览 九 乡 溶洞 (含 单程 缆车) 九 乡 溶洞群落 散着 无 穷 的 美 感和魅力、从 个 洞逶迤至另一 个洞,从一 个 洞盘旋至另一 个洞,展露着 一 系列令人难以 置信的地质构造特点和让人瞠目的奇异景观. 石林风景区(含电瓶车),是我国著名的旅游 胜地,也是世界闻名的喀斯特地区之一,被 人们赞誉为"天下第一奇观".

第三天: 昆明 四大理 (早/午/晚餐) 早餐后,之后乘车前往大理(约5H)

定制安排:加点: 洱海主题巡游车(含旅拍+换装, 洱海边金花领舞打跳,每人赠送3张电子照片+一团20秒航快拍),全程金花或啊鹏哥带你一起畅游,你可以跟着音乐的节奏舞动,让美妙的歌声回荡在这苍山洱海间。每位客人赠送1瓶大理啤酒,(注:不喝啤酒客人安排果汁1瓶)

**洱海生态廊道** S 弯,打开大理洱海最舒服的方式:可以悠闲地对着洱海发呆,可以在 洱海边漫步。游览**大理古城(不含电瓶车), 洋人街。**大理古城是古代南诏国和大理国的 都城。

### 第四天: 大理■香格里拉(4HR)

(早/午/晚餐)

早餐后,参观**喜洲古镇,打卡转角楼**,参观 白族民居品尝、大理三道茶并观看白族歌舞 表演. 品尝当地特色小吃一喜洲粑粑。接着前 往香格里拉,游车游纳帕海: 打卡天空之门、 观景台,游览龟山公园, 龟山公园建于康熙年 间,此园依山而建, 世界最大的转经简为公园 里最具特色的建筑.

### 第五天: 香格里拉爾丽江(3.5HR)

(早/午/晚餐)

早餐后,您将游览**松赞林寺**,松赞林寺依山而建,远望与拉萨布达拉宫颇有些相似,因其规模宏大,故有"小布达拉宫"的美誉.参观藏民家访(白天+含藏式茶点).下午前往虎

**跳峡(含上下扶梯)**,虎跳峡以其雄、奇、险、峻闻名. 是中國最深的峽谷之一

第六天: 丽江 (早/午/晚餐)

今天前往**玉龙雪山,**是丽江最著名的景点之一,也是纳西族心中的神山,我们将**乘大索道登上玉龙雪山主峰冰塔林,**冰川公园是由冰川侵蚀而成的石洞、石穴组成的公园,是第四纪冰川形成的地貌遗迹,有"卢塞恩玻璃宫"之称。游览**蓝月谷(不含电瓶车)**,白水河,甘海子。接着观看由张艺谋倾情打造的《印象丽江》歌舞表演。

1. 《印象丽江》为赠送内容,故如因演出方原因 停演,旅行社将无法做出任何补偿。

2. 如冰塔林索道遇到索道检修或风过大停运,则 更改为云杉坪小索道+栈道电瓶车。

第七天: 丽江 (早/午餐)

早餐后, 东巴秘境(电瓶车+网红玻璃桥+换藏装+旅拍赠送每人电子照片+一团30秒航拍)。午餐后,游黑龙潭又名玉泉公园,位于丽江古城北象山脚下。最后前往有着800年历史的丽江古城自由活动(晚餐自理).

第八天: 丽江 《 大理 《 昆明 《 早/午/晚餐》 早餐后,乘车至大理理想邦-圣托里尼(含 单程电瓶车),远眺洱海美景,午餐后,乘 车返回昆明抵昆明,晚餐后,入住酒店休息

第九天: 昆明 (早/午/晚餐) 加点项目: 大观楼,曾被称为古代十大明楼之一。这里四季景观不同,春赏郁金香和三角梅;夏赏荷花; 秋看菊花,冬遇红嘴鸥之后游陆军讲堂(周一闭馆),翠湖公园、是昆明市区最漂亮的公园之一,冬季时还见识喂养、拍摄成千上万的红嘴鸥,趣味十足.昆明的象征金马碧鸡坊、南屏步行街,自由购物。之后前往 1901 滇越铁路为主题文化长廊 — 南强集市,2021 年获得昆明市美丽小巷称号,它能带你快速了解昆明地道一百多种不重样小吃。

第十天: 昆明 **→新加坡** (早餐打包) 早餐后, 当天返回美丽的家园新加坡.



### **TOUR HIGHLIGHTS!**

- ❖ No Shopping Tour
- Shilin Scenic Area+Jiuxiang Scenic Area

#### DaLi

- . Erhai Ecological Corridor S Bend
- . Da Li Ancient Town, Foreigner Street
- . XiZhou Ancient City
- . Dali Santorini

#### LiJiang

- . Black Dragon Pool
- . Lijiang Ancient town
- . Jade Dragon Snow Mountain Scenic
- . The Glacier Park
- . Impression of Lijiang Show

#### Shangri-La

- . Ganden Sumtseling Monastery
- . Giant Praying Wheel (Zhuanjing Tong)
- . Guishan Park
- . Tiger Leaping Gorge

#### KunMing

- . Yunnan Military Academy, Green Lake Park
- . JinMaBiJi Fang, NanPing shopping streets
- . Nanqiang Street Market



### **MEALS INCLUSION**

- Guo Qiao Rice Noodles+ Air-pot Chicken
- . Mushroom pot
- . Yiliang Roast Duck, Salmon flavor
- . Dali: Fish Casserole + Dairy fan
- . Snow mountain Hotpot
- . Naxi Cuisine, Lijiang Baba
- . Shangrila: Tibetan Flavor Meal



### **ACCOMMODATION**

Local 5\*hotel

Kunming: Holiday Inn Express or similar Yiliang: Ramada by Wyndham Kunming Yiliang Resort or similar

DaLi: Santayuan Hotel or similar

LiJiang: Lijiang International Hotel or similar

Shangri-La: Lan Ou Hotel or similar

## Compulsory Tour

《Jiu Xiang》 + 《Grand Pavilion》 + 《Erhai Themed Sightseeing Tour Bus》 =RMB 680/pax

(Child Height 1.0M and below: RMB450/PAX)

Optional Tour: Dynamic Yunnan show or Songcheng Eternal Love Show (RMB 300/pax)



### DAY 1: SINGAPORE → KUNMING ■ YILIANG (D)

Today, we will gather at the International Airport for our flight to the City of Spring—**Kunming**. Upon arrival, we will check in to the hotel.

DAY 2: YILIANG A JIUXIANG KUNMING (B/L/D)
Compulsory tour: Jiuxiang Scenic Region
(include one way cable car), one of the most
beautiful scenic spots near Kunming and is home
to striking natural landscapes, magnificent
underground scenery. Next proceed to Shilin
Scenic Area (include eco car), a notable set of
limestone formations, located in Yunnan
Province. It is also classified as an UNESCO
Heritage Site.

### DAY 3: KUNMING ♠ DALI (B/L/D)

After breakfast, proceed to Dali. Compulsory tour: Erhai Themed Sightseeing Tour Bus (includes travel photography and outfit changes, locals will lead a dance, each person will receive 3 electronic photos and a 20-second group aerial video). Each guest will receive one bottle of Dali beer. (Guests who do not drink beer will be provided with one bottle of juice.)

**Erhai Ecological Corridor S Bend**, the best way to experience Dali's Erhai Lake:

After, we will visit **Dali Ancient City (not inclusive of Eco-car)** try the delicious local food and admire the beautiful night view. Purchasing of souvenirs can also be made at **Foreigner Street**.

### DAY 4: DALI # SHANGRI-LA (B/L/D)

After breakfast, proceed to Xi Zhou Ancient Town, photostop at the corner building. Visit Bai Tribe Residential House, Baizhu dance perfomance while tasting 3 different types of tea. Afterwards try the local snack - Xizhou Baba.

Later proceed to Shangrila. Coach tour Napahai: photostop at the Gate of Heaven and the observation deck. Upon arrival visit Guishan Park & Zhuanjing Tong (Giant Prayer Wheel).

**Ganden Sumtseling Monastery,** Songzanlin Monastery has another alias - 'the little Potala

DAY 5: SHANGRI-LA #LIJIANG

Palace , so named because the whole monastery is in the traditional style with mysterious atmosphere. Visit the Tibetan families (during the day+Tibetan refreshments). In the afternoon, we will go to Tiger Leaping Gorge (including the escalator). It is one of the deepest canyons in China.

#### DAY 6: LIJIANG (B/L/D)

After breakfast, you will proceed to Jade Dragon Snow Mountain. Jade Dragon Snow Mountain now is a famous scenic spot for sightseeing, we will take the big rope way to the Glacier Park, after which we continue to visit Blue Moon Valley (exclude eco-car), Bai Shui River and Dry Sea Meadow. Thereafter, you will watch the ecological stage performance "Impression of Lijiang" is the second outdoor production of Zhang Yimou's debuted open-air performance at the foot of Yulong (Jade Dragon) Snow Mountain. Around 500 local people from 10 ethnic groups have been selected from 16 towns and villages in Lijiang to perform daily folk songs, dances and rituals for tourists.

### Note:

1.If "Impression Lijiang" show be stopped due to performers' reason, travel agent will not be held responsible for any cancellation/refund.

2.In the event if the big ropeway to Glacier Park is closed due to maintenance or weather conditions, it will be replaced to Spruce Meadow (Yun Shan Ping)+Eco Car.



### DAY 7: LIJIANG (B/L)

Morning, visit Dongba Secret Land (eco car + Internet celebrity glass bridge + change of Tibetan clothes + travel photography, free electronic photos for each person + a 30-second aerial photo of a group). Continue you will visit Black Dragon Pool. The Black Dragon Pool is a perfect place for photographers to take the reflection of Jade Dragon Snow Mountain. Lastly you can free and easy at Lijiang Ancient Town.

### DAY 8: LIJIANG PALI KUNMING

(B/L/D)

After breakfast, proceed to **Dali Santorini** (Include single way eco car) .It is known as China Santorini.You can take many beautiful photo here at every corner.

### DAY 9: KUNMING (B/L/D)

After breakfast, you will vist The **Grand View Pavilion** at your compulsory tour. After you will visit **Yunnan Military Academy (Closed on Monday), Green Lake Park**. Visit Kunming Shopping Streets: **JinMaBiji Fang** and **NanPing Shopping Street**. Continue proceed to **Nanqiang Street Market**.

# DAY 10: KUNMING → SINGAPORE (Takeaway Breakfast)

Today, take your flight and return home to sweet home, Singapore.

### **REMARKS:**

1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the abovementioned factors.

3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

#### 备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下, 行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序, 餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

**HAVE A NICE TRIP!!!** 

